
Zápis z jednání Rady rodičů 

 
Datum konání: 30. 11. 2016  
Místo konání: 2. ZŠ 
 
Přítomni:  

Za RR: Jirousková  (2.A), Petr (3.A), Šáfrová (3.A), Mlejnková (3.B), Kroupová (3.C), Hůlková 

(4.A), Bátovská (4.B), Hlaváčová (4.B), Pavlíček (4.C), Salač (5.A), Pácaltová (5.C), Pečenková (6. 

A), Brázdová (6. B), Mlynarčíková (6. B), Kroupa (6.C), Josková (7. A), Staňková (8.B), Kapalová 

(9.A), Kročil (9. B) 

Za 2 ZŠ: Čichovská, Čírtková,Kofrová, Krausová, Král, Petrová, Schwaningerová 

MMMB: Marek, Kalát 

 

 

Úvodem: 

Současná situace v tomto školním roce -  neřešíme žádnou závažnou věc ( Salč - ŠR, Hůlková RR, 

ŠR), veškeré dílčí podněty byly vyřešeny (Král).  Setkání bylo prověření současné situace na 2. ZŠ. 

 

K informaci: 

ŠKODA AUTO a.s. věnovala dvě interaktivní tabule.  Zřízen školní klub i bufet. Probíhá postupné a 

cílené zařazení anglického jazyka do výuky a certifikace Cambridge. 

 

Akce:  

Den Otevřených dveří, Jarmark, projekt Edison, předvánoční zájezd Drážďany, 2 zájezdy do Anglie 

(květen, červen). 

 

Diskutováno: 

- Chod školní jídelny (kvalita, porce) za přítomnosti vedoucí školní jídelny, s návrhem 

zdražení stravného. 

 

Zapsala: 

Kateřina Hůlková 

16. 12. 2016 

 

 

 

 


